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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

írásbeli kérdés

Helyben,

Tisztelt Elnök úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Balog Zoltán Emberi Erőforrúáök Minisztériumot vezető Miniszter Úrhoz

„Mi az a szociális életpályamodell 2.

Avagy hány munkacsoportnak hányszor kell űléseznie, hogy valódi bérfejlesztés történje n

a szociális szférában? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönöm az előző kérdésemre adott válaszát, amelyben röviden összegezte, hogy öt munkacsopor t
foglalkozik a szociális életpálya modell kialakításával . Sajnos az nem derült ki, hogy mikorra
kívánják befejezni ezt a munkát. Még a bérezéssel kapcsolatos munkacsoport vonatkozásában sem ,
pedig válaszában jelezte, hogy annak a munkacsoportnak a tevékenysége prioritást élvez.
A sajtóból viszont már több hónapja olvashatunk minderr ő l, ám válaszából úgy érzékelem, hogy
várnunk kell még a fejleményekkel .

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat :
• Mikorra kell a munkacsoportoknak befejezniük a munkájukat és mikorra várható

ebből bármilyen kormányzati döntés, jogalkotási lépés ?
• Honnan és hogyan értesülhet a szakma és társadalom a munkacsoportok munkájáról ?
• Mikor lesz végre jobb a szociális és gyermekvédelem területén dolgozó szakemberek

munkajogi helyzete illetve . bérszínvonala ?
• Mikor lesz valódi béremelés a szociális szférában ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014 . július 9 .
Korózs Laj + s

országgyűlési képviselő
(MSZP)
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